
قاچاقچی لوازم آرایشی در اهواز به پرداخت جزای نقدی محکوم شد
 مدیر کل تعزیرات حکومتی خوزستان گفت: قاچاقچی لوازم آرایشی در اهواز به پرداخت یک میلیارد و ۴۳۵ میلیون ریال جزای نقدی محکوم شد.به گزارش ایرنا به نقل از روابط عمومی اداره کل تعزیرات حکومتی خوزستان، 
مهدی طیبی بیان کرد: پرونده قاچاق انواع لوازم آرایشی و بهداشتی در شعبه ششم رسیدگی به تخلفات قاچاق کالا و ارز تعزیرات حکومتی اهواز رسیدگی شد.وی افزود: شعبه پس از بررسی لازم و مدارک موجود در پرونده، 
اتهام انتسابی را محرز و متهم را علاوه بر ضبط کالا به پرداخت جزای نقدی محکوم کرد.طیبی گفت: ماموران نیروی انتظامی پس از توقیف یک دستگاه خودرو و کشف لوازم به ظن قاچاق، گزارش را به تعزیرات حکومتی 
ارسال کردند.مدیر کل تعزیرات حکومتی خوزستان با تاکید بر برخورد جدی با قاچاقچیان اظهار کرد: لوازم آرایشی و بهداشتی از جمله اقلامی است که به صورت مستقیم با سلامت مردم ارتباط دارد و با متخلفان در این 

حوزه هیچگونه مماشاتی نخواهد شد.به گزارش ایرنا، پیش از این مدیر کل تعزیرات حکومتی خوزستان قاچاق کالا را بالاترین آمار تخلف در استان عنوان کرد. چهار شنبه   19 اردیبهشت 1403  شماره 1564
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پیش بینی ۱۱۱ شعبه اخذ رای 
در رامهرمز و رامشیر

فرماندار رامهرمز از در نظر گرفتن ۱۱۱ شعبه اخذ 
رای در دور دوم انتخابات در این شهرســتان خبر 

داد.
عبدا... خیران پور در گفت وگو با ایسنا، اظهار کرد: بر 
اساس قانون انتخابات با هماهنگی ستاد انتخابات 
استان و کشور، تدابیر لازم برای برگزاری انتخابات 
در حوزه اجرا، سلامت انتخابات، پشتیبانی و امنیت 
انتخابات در حــوزه انتخابی رامهرمز و رامشــیر 
اندیشیده شده اســت.وی ادامه داد: در دوره قبلی 
۱۱۱ شعبه محل اخذ رای وجود داشت، این تعداد 
شعب همچنان برای دور دوم انتخابات که روز ۲۱ 
اردیبهشت ماه برگزار می شود، پابرجا خواهد بود. 
بنابراین ۱۱۱ شــعبه اخذ رای برای شــهروندان، 
فعال خواهد بود.فرمانــدار رامهرمز گفت: با توجه 
به کشیده شــدن انتخابات این حوزه به دور دوم، 
دو نفر برای تعیین یک نماینده مجلس شــورای 
اسلامی در شهرســتان، بر اساس زمانبندی ستاد 
انتخابات کشور، ۲۱ اردیبهشت ماه رقابت خواهند 
کرد.خیران پور ضمن تشــکر از شــهروندان برای 
حضور پرشــور در دور اول انتخابات، عنوان کرد: 
۱۱ اســفندماه، مردم رامهرمز و رامشیر با حضور 
حداکثری خود در سطح استان و کشور، حماسه 
خلق کردند و با حضور و مشارکت قابل قبول ۷۰ 
درصدی، به فرمان مقام معظم رهبری لبیک گفتند.

وی یادآور شد: از مردم می خواهیم که مانند دوره 
قبل با حضور حداکثری خود، در تعیین سرنوشت 

شهرستان خود نقش داشته باشند.

دور دوم انتخابات با امنیت بالا 
در آبادان برگزار می شود

فرمانــدار آبادان با بیان اینکه هیچگونه مشــکل 
و مولفــه خاصی در آبــادان برای برگــزاری دور 
دوم انتخابــات وجود ندارد، گفــت: با تمهیدات 
اندیشیده شده، انتخابات ســالم و با امنیت بالا در 
آبادان برگزار می شود.احسان عباسپور در گفت وگو 
با ایسنا، با اشاره به تمهیدات اندیشیده شده برای 
برگزاری دور دوم انتخابات در آبادان در روز جمعه 
)۲۱ اردیبهشت ماه( اظهار کرد: همه زیرساخت ها و 
موارد مربوط به برگزاری انتخابات، چنیش اعضای 
شــعب، موارد فنی و دیگر مــوارد مورد نیاز انجام 
شده است.وی افزود: تمام تلاش بر این است چهار 
مولفه مورد نظر حضــرت آقا در خصوص امنیت، 
سلامت، مشارکت و رقابت به معنای کامل در دور 
دوم انتخابات در آبادان اجرا شود.عباسپور با اشاره 
به برگزاری تمام الکترونیــک انتخابات در آبادان 
گفت: به اذعان همه مسئولان و بازرسان، دور اول 
انتخابات در آبادان بســیار موفق بوده است و این 
موضوع مبنایی شد و سایر حوزه ها در حال رفتن 
به سمت برگزاری تمام الکترونیک انتخابات هستند.

وی با بیان اینکه هیچگونه مشکل و مولفه خاصی 
در آبادان برای برگــزاری دور دوم انتخابات وجود 
ندارد، افزود: با تمهیدات اندیشیده شده، انتخابات 
ســالم و با امنیت بالا در آبادان برگزار می شــود.

فرماندار آبادان عنوان کرد: در این مرحله نیز بدون 
تغییر نسبت به دوره گذشته، فرآیند رای گیری در 

۱۴۸ شعبه انجام می شود.

مشارکت پرشور در مرحله دوم 
انتخابات لازمه انتخاب نماینده

 اصلح است
مدیرکل تبلیغات اسلامی خوزستان، لازمه انتخاب 
نمایندگانی اصلح در حوزه های باقی مانده انتخاباتی 
را مشــارکت پرشــور مردم در رأی گیری دانست.

حجت الاســلام مهدی اخوان صباغ در گفت وگو 
با خبرنگار مهر، در خصوص مرحله دوم انتخابات 
مجلس شورای اســلامی اظهار کرد: مرحله دوم 
انتخابات مجلس شــورای اسلامی که جمعه این 
هفته در ۲ حوزه انتخابیه استان خوزستان برگزار 
می شــود، باید از سوی مردم این ۲ حوزه انتخابیه 
جدی گرفته شود و انتخابات باید همانند مرحله اول 
با مشارکت پرشور مردم همراه باشد.وی افزود: مردم 
باید همانگونه که در مرحله اول با شــور و نشاط 
شرکت کنند و انتخاباتی از روی آگاهی و بررسی 
داشتند در این دوره با همان اهمیت مشارکت کنند 
و افراد اصلح را راهی خانه ملت کنند.حجت الاسلام 
اخوان صباغ تاکید کرد: اهمیت مرحله دوم انتخابات 
مجلس شورای اسلامی به مراتب اهمیت بیشتری 
نسبت به مرحله دوم دارد چرا که ۵۰ درصد افراد 
راه یافتــه به این مرحله بــا رأی مردم به مجلس 
می روند و نماینده مردم آن حوزه انتخابیه می شوند 
به همین دلیل هر چه مشارکت آگاهانه و پرشورتر 
باشد، افراد اصلح تری راهی خانه ملت می شوند و 
می توانند تأثیر مثبت تری بر شرایط قانونگذاری در 
کشور داشته باشند.به گزارش خبرنگار مهر، مرحله 
دوم انتخابات دوازدهمین دوره مجلس شــورای 
اسلامی در ۲۲ حوزه با رقابت برای ۴۵ کرسی در 

روز ۲۱ اردیبهشت برگزار خواهد شد.
بر این اســاس در استان خوزستان، انتخابات برای 
انتخاب ۲ نماینده از ســه نماینده حوزه انتخابیه 
آبادان و نماینده حوزه انتخابیه رامهرمز و رامشیر 

به دور دوم رفته است.

خبر

خسارت کشاورزان خوزستانی 
در کمترین زمان پرداخت می شود

مجری طــرح گندم وزارت جهاد کشــاورزی گفت: 
پرداخت خسارت به کشاورزان بیمه شده خوزستان 

در کمترین زمان پرداخت می شود.
به گزارش خبرنگار مهر، علیرضا مهاجر ظهر سه شنبه 
در گفت وگویی رســانه ای بیان کرد: بر اثر بارش های 
شدید که در هفته گذشته در استان خوزستان انجام 
شــد، کمتر از ۴۰ درصد به مــزارع و گندمزارهای 
استان خســارت وارد شــد.وی ادامه داد: بیشترین 
آســیب هایی که به گندمزارهای اســتان وارد شد، 
خوابیدگی محصول بوده است که برداشت محصول 
باید با دقت انجام تا کمترین خســارت به محصول 
وارد شــود.مجری طرح گندم وزارت جهاد کشاورزی 
با اشــاره به اینکه ۶۵ درصد مزارع گندم خوزستان 
زیر پوشش بیمه هستند، بیان کرد: بررسی و ارزیابی 
خســارت ها توسط کارشناسان در حال انجام است و 
غرامت کشاورزان بیمه شــده ظرف یک تا دو هفته 
پرداخت خواهد شــد.مهاجر اظهار کرد: همچنین با 
پیگیری و هماهنگی های صورت گرفته ۵۰۰ هزار تن 
گندم خریداری شده در مراکز روباز به سیلوها، مراکز 
سرپوشیده و کارخانه های آرد استان خوزستان ارسال 
شــدند.مجری طرح گندم وزارت جهاد کشــاورزی 
تاکید کرد: در بارندگی های اخیر هیچ گونه خسارت 
و آسیبی به گندم های خریداری شده در مراکز روباز 

خوزستان وارد نشده است.

تخلیه و بارگیری کالا در بندر امام )ره(
رشد ۵۱ درصدی داشت

مدیــرکل بنــادر و دریانوردی خوزســتان گفت: 
مجموع تخلیه و بارگیری انــواع کالا در فروردین 
ماه امســال در بندر امام با ۵۱ درصد رشد نسبت 
به مدت مشابه به حدود چهار میلیون و ۴۸۰هزار 
تن رسید.به گزارش خبرنگار مهر، ابوطالب گرایلو 
سه شــنبه در گفت وگویی رسانه ای از تخلیه بیش 
از یک میلیون و ۵۰۸ هزار تن انواع کالای اساسی 
در بندر امام با رشــد ۸۲ درصــدی در یک ماهه 
ابتدایی سال خبر داد.گرایلو در ادامه افزود: در بازه 
زمانی یاد شــده ۷۸۰ هزار و ۷۹۵ تن مواد معدنی 
و شــیمیایی در این منطقه ویژه اقتصادی تخلیه 
و بارگیری شده اســت که رشد هفت درصدی را 
نسبت به مدت مشابه در سال قبل نشان می دهد.

وی اظهار کرد: تخلیه و بارگیری فرآورده های نفتی 
در فروردین ماه ســال جاری با ۶۲.۵ درصد رشد 
نسبت به مدت مشابه سال قبل به حدود ۲ میلیون 
تن رســید.مدیرکل بنادر و دریانوردی خوزستان 
در خصــوص رویه گمرکی کابوتاژ در بندر امام در 
فروردین ماه ســال جاری از رشد ۵۰ درصدی این 
رویــه گمرکی به میزان ۲۸۸ هزار و ۸۴۱ تن خبر 
داد.گرایلو با اشــاره به فعالیــت پایانه کانتینری با 
ظرفیت ۶۰۰ هــزار TEU به منظور ارائه خدمات 
تخلیه و بارگیری استاندارد و مطلوب به صاحبان 
کالا و بازرگانــان گفت: ایــن پایانه اختصاصی در 
فروردین ماه سال جاری با تخلیه و بارگیری بیش 
از ۶ هزار و TEU ۱۰۰، از ۵۴ درصد رشــد نسبت 
مدت مشــابه در سال گذشته برخوردار بود.وی در 
ادامه حجم واردات را در بازه زمانی یاد شده بیش از 
یک میلیون و ۸۱۵ هزار تن و حجم صادرات کالا را 
در همین مدت بیش از دو میلیون تن عنوان و بیان 
کرد: به ترتیب حاکی از رشــد ۶۱ و ۲۹ درصدی 

نسبت به فروردین ماه سال گذشته است.

بیش از ۳۰۶ هزار کودک خوزستانی 
غربالگری بینایی شدند

 سرپرســت معاونت امور توسعه پیشگیری بهزیستی 
خوزســتان گفــت: ۳۰۶ هزار و ۳۶۷ کودک ســه تا 
۶ ســاله با هدف پیشــگیری از تنبلی چشم توسط 
غربالگران آموزش دیده ســال گذشته مورد معاینات 
بینایی قرار گرفتند.صادق خجسته روز سه شنبه در 
گفت و گو با خبرنگار ایرنا با اشــاره به این که عارضه 
تنبلی چشم یکی از بیماری های تهدیدکننده سلامت 
بینایی محسوب می شود بیان کرد: در این راستا برنامه 
پیشگیری از تنبلی چشم در کودکان سه تا ۶ ساله با 
هدف پیشگیری از اختلالات بینایی به ویژه آمبلیوپی 
همه ساله از ابتدای اردیبهشــت ماه توسط سازمان 
بهزیســتی در سراسر کشــور و به تبع آن در استان 
خوزســتان اجرا می شود.وی افزود: تنبلی چشم یکی 
از علل نابینایی و کم بینایی خفیف تا شــدید است و 
به عنوان شایع ترین علت نابینایی یک چشمی در افراد 
زیر ۲۰ سال و دومین علت کاهش بینایی در کودکان 
شناخته می شود که این عارضه در صورت شناسایی 
و درمان به موقع قابل درمان است.سرپرست معاونت 
امور توسعه پیشگیری بهزیستی خوزستان ادامه داد: 
در صورت تشخیص تنبلی چشم در کودکان و درمان 
آن، فرآیند درمان چشــم می توانــد به صورت کامل 
صورت گیرد بنابراین بهترین سن برای درمان تنبلی 
چشم زیر پنج سالگی است و هرچه درمان چشم تنبل 
به عقب بیفتد، احتمال به دست آوردن بینایی کامل 
کمتر می شــود.وی با بیان اینکه این طرح در مراکز 
زیر نظر بهزیســتی اجرا می شــود اضافه کرد: سال 
گذشته ۱۰ هزار و ۴۳۲ کودک جهت انجام معاینات 
تشخیصی به مراکز تخصصی ارجاع داده شدند و از این 
تعداد ۲ هزار و ۴۰۳ کودک آمبلیوپی شناسایی شدند.
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طرح ملی زراعت چوب، یکی از مهمترین طرح های سازمان 
جنگل ها برای حفظ جنگل ها و تامین چوب مورد نیاز است. 
این طرح راهبردی در صورت اجرا، می تواند مانع از تخریب 
عرصه های طبیعی و جنگل ها شود و به حفظ محیط زیست 

کشور کمک خواهد کرد.
بــه گزارش ایســنا، با توجه به تغییر اقلیــم جهانی، حفظ 
درختان از اهمیت بسیار زیادی برخوردار است؛ چراکه یکی 
از ابزارهــای مهم برای مقابله با گرمایش جهان اســت و به 
تثبیت خــاک و جلوگیری از گردوغبار به ویژه در اســتان 
خوزستان کمک خواهد کرد.علاوه بر این، اجرای این طرح 
تا حدود زیادی باعث ممانعت و جلوگیری از قاچاق چوب از 
جنگل های طبیعی می شــود. از سویی اجرای طرح کاشت 
یک میلیارد درخت، باعث ایجاد اشتغال پایدار خواهد شد.به 
گفته وزیر جهاد کشاورزی، برای تحقق اهداف برنامه هفتم 
توسعه، زراعت چوب در ۴۵۰ هزار هکتار در اراضی کشور به 
مدت ۵ سال اجرا می شود. در این طرح، برای مناطق جنوبی 
و گرمسیری، درخت اوکالیپتوس و برای مناطق سردسیری 
صنوبر در نظر گرفته شــده است. بر این اساس، سالانه ۹۰ 
هزار هکتار اوکالیپتوس و صنوبر کاشــته خواهد شــد؛ ۸۵ 

درصد اوکالیپتوس در استان خوزستان کشت خواهد شد.

هر نوع درختی کاشته شود، قطعا مفید و سودآور است و  ◄
هیچ تردیدی در آن نیست

مسعود اســدی رئیس انجمن صنفی کشاورزان خوزستان 
در گفت وگو با ایسنا با اشــاره به رشد روزافزون مصنوعات 
و صنایع چوبی در کشــور و محدودیــت جنگل ها و منابع 
طبیعی در کشور، اظهار کرد:  زراعت چوب می تواند از قاچاق 
چــوب از منابع طبیعی و از بین بردن جنگل ها در کشــور 
جلوگیری کند. این طرح، روشی بسیار مناسب برای کاهش 
میزان مصرف چوب از منابع جنگلی اســت که باعث حفظ 
منابع طبیعی، بهبود وضعیت محیط زیســت و جلوگیری 
از واردات و قاچــاق و از بین رفتن جنگل ها می شــود. وی 
ادامه داد: زراعت چوب امری مفید و مناســب برای کشــور 
است؛ البته نه تنها در ایران بلکه در تمام دنیا در کشورهایی 
که دارای پوشــش جنگلی مناسب نیستند، این کار از نظر 
اقتصادی سیاســت بسیار خوبی است.رئیس انجمن صنفی 
کشاورزان خوزستان عنوان کرد: کشت درخت اکالیپتوس در 
جنوب کشور بسیار سودآور و مفید است چون این درخت، 

با وضعیت آب و هوایی کاملا متناسب است و بازدهی لازم را 
دارد. البته نوع نهال هایی که کاشته می شوند را منابع طبیعی 
با توجه به وضعیت و شرایط اقلیمی استان تعیین می کند. 
هر نوع درختی که کاشته شود، قطعا مفید و سودآور است و 

هیچ تردیدی در آن نیست.

بازدهی طولانی و عدم استقبال کشاورزان ◄
اســدی عنوان کرد: در مفیدبودن زراعت چوب هیچ شک و 
تردیدی وجود ندارد، اما این طرح حدودا ۴ تا ۵ سال آینده، 
اولین بازدهی را خواهد داشت. یعنی فردی که زراعت چوب 
انجام می دهد تا ۵ سال هیچ درآمدی نخواهد داشت و تنها 
هزینه آبیاری و نگه داری خواهد داشت. بنابراین این مساله 
یکی از چالش های اصلی طرح است. ممکن است افراد کمی 
قانع شوند تا اراضی در حال استفاده را از کشت های فصلی 
که دارای درآمد فصلی است به زراعت چوب تغییر کاربری 
دهند. وی  تاکیــد کرد: بنابراین در طرح زراعت چوب باید 
به سراغ اراضی بایر که در اختیار منابع طبیعی است، رفت 
اما یک چالش بسیار بزرگی به نام »آب« وجود دارد که باید 

برنامه ریزی درست و اساسی برای آن انجام شود.

موفقیت قطعی طرح نیاز به تخصیص آب دارد ◄
رئیس انجمن صنفی کشاورزان خوزستان گفت: در استان 
خوزستان ممکن است مشکل زمین نداشته باشیم اما قطعا 
مشــکل آب داریم؛ وقتی ســرمایه گذاری انجام می شود تا 
محصولی کاشته شــود که تا ۳۰ و ۴۰ سال آینده بازدهی 
داشته باشد، حتما باید وزارت نیرو برای این کار آب تخصیص 
دهد. تخصیص آب بسیار اهمیت دارد و بعید می دانم سازمان 
آب و برق تخصیــص جدیدی برای این طرح درنظر گرفته 
باشــد.وی ادامه داد: اگر قرار است کار بزرگ و مفید زارعت 
چوب در اســتان انجام شود، موفقیت قطعی این طرح، نیاز 
به تخصیص جدید آب از ســوی وزارت نیــرو دارد، اما اگر 
تخصیص داده نشــود و از منابع آبی که کشاورزان داشتند 
استفاده شود، ممکن است اســتقبال لازم را نداشته باشد. 
بنابراین از نمایندگان مجلس می خواهیم برای تخصیص آب 

برای این طرح، از وزارت نیرو پیگیری جدی داشته باشند.

چه زمین هایی برای زراعت چوب در نظر گرفته می شود؟ ◄
به گزارش ایســنا، دکتر محمد راضی جلالــی معاون امور 
اقتصادی اســتانداری خوزستان دی ماه ۱۴۰۲ درباره نحوه 

تامیــن آب این طرح، گفت: هماهنگی برای تامین آب این 
زمین ها انجام و مقرر شده است در چهار سال این طرح در 
خوزستان اجرایی شــود. حدود ۲۹۰ هزار هکتار زمین که 
برای مصارف کشاورزی یا محصولات دیگر استفاده نمی شوند 
و به عنوان زمین های منابع ملی در نظر گرفته  شده اند برای 
اجرای این طرح در خوزســتان پیش بینی شده است.وی با 
بیان اینکه هیچ  زمینی به صورت قطعی واگذار نمی شــود 
مگر اینکه بعدها قانون اجازه دهد، عنوان کرد: برای اجرای 
این طرح به نهالســتان نیاز داریم و در حال حاضر به حدود 
۸۰ میلیون نهال نیاز است و تاکنون حدود ۵۸ میلیون نهال 

تهیه شده است.

کاشت فشرده درختان در مقابله با تغییرات آب و هوایی و  ◄
آلودگی هوا موثر است

دکتــر مختار حیــدری، عضو هیات علمی دانشــگاه علوم 
کشاورزی و منابع طبیعی خوزستان در گفت و گو با ایسنا 
اظهار کرد: زراعت چوب، کاشــت و بهره برداری از درختان 
و گیاهان چوبی در کنار فعالیت های کشــاورزی یا دامداری 
می تواند در افزایش درآمد کشــاورزان موثــر بوده و اثرات 
زیســت محیطی مثبت نیز داشته باشــد. با توجه به اینکه 
درختان از مهمترین عوامل کاهش دهنده دی اکسید کربن 
هستند، کاشت فشــرده درختان و توســعه زراعت چوب 
می توانــد در مقابله با تغییــرات آب و هوایی و آلودگی هوا 
موثر باشــد.وی ادامه داد: از سویی کاشت درخت، می تواند 
موجب بهبود کیفیت خاک و افزایش امکان کنترل فرسایش 
خاک شود؛ افزایش تنوع زیستی و پایداری اکوسیستم ها از 
اثرات زیست محیطی زراعت چوب است.دانشیار گروه علوم 
و مهندسی باغبانی دانشگاه علوم کشاورزی و منابع طبیعی 
خوزستان گفت: حدود ۸۵ درصد از وسعت استان خوزستان 
دارای اقلیم فراخشــک، خشــک و نیمه خشک است. بالا 
بودن درجه حرارت، بالا بودن میزان تبخیر سطحی و پایین 
بودن میزان بارندگی پوشــش گیاهی بیشتر مناطق استان 
خوزستان را تحت تاثیر قرار می دهد. بنابراین توسعه زراعت 
چوب می تواند در افزایش پوشش گیاهی استان خوزستان 
موثر باشــد.حیدری  ادامه داد: بیش از ۶۹ درصد کشاورزی 
اســتان خوزستان مربوط به زراعت و باغبانی است و توسعه 
زراعت چوب می تواند سهم جنگلداری در کشاورزی استان را 
افزایش دهد. همچنین از گیاهان کشت شده در زراعت چوب 
می توان در تولید خــوراک دام و تولید مواد اولیه داروهای 
گیاهی و یا اســانس ها استفاده کرد. زراعت چوب با معرفی 
ظرفیت های جدید می تواند موجب افزایش اشتغال زایی در 
بخش کشــاورزی استان خوزستان شــود.وی گفت: حدود 
۳۳ درصد آب های جاری کشــور در استان خوزستان است. 
استفاده از آب برای زراعت چوب که در بخش رویشی گیاه 
استفاده می شود، موجب افزایش راندمان مصرف آب می شود 
و اثربخشی منابع آب استان بر تولید در بخش کشاورزی را 
افزایش می دهد و راندمان مصرف آب در بخش کشــاورزی 
در استان خوزستان را نسبت به میانگین کشور و میانگین 
جهانی بهبود می بخشد. همچنین تصفیه پساب ها و فاضلاب 
و اســتفاده از آن برای زراعت چوب با رعایت استانداردهای 
زیســت محیطی می تواند آلودگی منابع آب های سطحی را 

کاهش دهد.

جنگلهانفستازهمیکنند...

به منظور ایجاد بستر و ظرفیت هرچه بیشتر برای جهش 
تولید و مشــارکت مردم و سرمایه گذاری بخش خصوصی 
احداث شهرک صنعتی شماره ۵ دزفول ضرورتی غیر قابل 
انکار اســت که باید به آن توجه ویژه شود.علی مهدی پور 
مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی خوزستان در گفت 

و گو با ایســنا با اشاره به بازدید از شهرک صنعتی شماره 
۴ دزفول و تلاش دســت اندرکاران شرکت شهرک ها برای 
ایجاد شرایط مناسب تولید اظهار کرد: برای تحقق منویات 
مقام معظم رهبــری برای جهش تولید، وظیفه دســت 
اندرکاران است که شرایط و زمینه های سهولت مشارکت 

مردم و بخش خصوصی را فراهم کنند.
وی افزود: یکی از اصلی ترین راه های سرمایه گذاری بخش 
خصوصی و مشارکت مردم واگذاری زمین مورد نظر آن ها 
در شهرک ها و نواحی صنعتی است.مهدی پور ادامه داد: در 
دزفول که یک شهر تقاضامحور است علاقه مندان فراوانی 
برای ســرمایه گذاری وجود دارد اما زمین کافی نیست که 
در اختیار آن ها قرار داده شــود. به همین دلیل به منظور 
ایجاد بســتر و ظرفیت هرچه بیشتر برای جهش تولید و 
مشــارکت مردم و سرمایه گذاری بخش خصوصی احداث 
شهرک صنعتی شماره ۵ دزفول و گسترش و توسعه دیگر 
شهرک ها ضرورتی غیر قابل انکار است که باید به آن توجه 

ویژه شود.وی به تصویب شهرک شماره ۵ دزفول در سفر 
ریاست جمهور به استان خوزستان اشاره کرد و گفت: در 
این ســفر مصوب شد تا ســقف یک هزار هکتار زمین در 

اختیار شرکت شهرک های صنعتی استان قرار گیرد.
مدیرعامل شــرکت شهرک های صنعتی خوزستان عنوان 
کرد: با عنایت به دســتور مقام معظم رهبری مبنی برای 
واگــذاری اراضی پادگان ها به بخش تولید با پیگیری های 
انجام شــده شهرک صنعتی شــماره ۴ می تواند با اراضی 
پادگان شــهید باکری گسترش و توسعه یابد تا بخشی از 
کمبود زمین در این شــهرک مرتفع شــود.مهدی پور به 
دیگر اراضی پادگان های اطراف دزفول اشاره و خاطرنشان 
کرد: همچنین دســت اندرکاران شرکت شهرک ها به جد 
پیگیر دریافت اراضی پادگان شــهید مدنی در کیلومتر ۷ 
جاده دزفول به شوشــتر هســتند که چنانچه ظرف سال 
جاری میسر شود بخشی از کمبود زمین برای متقاضیان 

سرمایه گذاری مرتفع خواهد شد.

شرایط و زمینه های سهولت مشارکت مردم  و بخش خصوصی فراهم شود

رئیس توسعه حل اختلاف خوزستان گفت: اولیای دم 
پس از ۲۳ سال با تلاش و کوشش رئیس دادگستری 
و اعضای شعبه ویژه قتل شورای حل اختلاف و ستاد 
صبر دزفــول از قصاص قاتل فرزنــد خود صرف نظر 
کردند و زندگی دوباره به او بخشــیدند.به گزارش ایرنا 
به نقل از روابط عمومی دادگستری خوزستان، حجت 
الاسلام عبدالحمید امانت بهبهانی روز سه شنبه بیان 
کرد: پرونده قتلی که ۲۳ ســال پیــش در دزفول رخ 
داده و منجر به ایجاد اختلافات شــدید و نزاع بین ۲ 
طایفه ســاکن استان لرستان شــده و آرامش منطقه 
را ســلب کرده بود با توجه به ابراز ندامت و پشیمانی 
قاتل از بزه خود و همچنین درخواســت مکرر خانواده 
قاتل موضوع در دستور کار قرار گرفت.وی با اشاره به 
وساطت شــعبه ویژه قتل شورای حل اختلاف دزفول 
برای حل و فصل پرونده ادامه داد: اعضای این شعبه با 
موافقت رئیس دادگستری دزفول، به خرم آباد اعزام و 
با هماهنگی صورت گرفته، چندین نشست با بزرگان و 
ریش سفیدان اولیای دم برای اخذ رضایت و اقدامات 
اولیه انجام دادند.رئیس توسعه حل اختلاف خوزستان 
بیان کرد: اولیــای دم با تلاش اعضای شــورای حل 

اختلاف دزفول ســرانجام از قاتل فرزند خود گذشت 
کردند و پس از ۲۳ سال زندگی دوباره به او بخشیدند 
و این پرونده منتهی به صلح و ســازش شد.وی ضمن 
تجلیل از خانواده مقتول برای رضایت و بخشیدن قاتل، 
شــورای حل اختلاف را ظرفیتــی بی نظیر در تحقق 
ســند تحول و تعالی قضایی دانســت و گفت: شورای 
حل اختلاف یکی از دستاوردهای ارزشمند و اثرگذار 
انقلاب اسلامی در رفع خصومت ها و دعاوی بین مردم 
اســت که دستاوردهای مثبت آن همواره اثرگذار بوده 
است.به گزارش ایرنا، صلح و سازش در پرونده های قتل 

خوزستان طی سال گذشته رشد ۱۲۸ درصدی داشته 
است. ۲۰۶ فقره پرونده قتل در سال گذشته در استان 
به صلح و ســازش و بخشش ختم شد که این رقم در 
سال قبل از آن ۹۰ مورد بود.یکهزار و ۴۷۲ نفر صلح یار 
در استان خوزستان به دستگاه قضا برای حل و فصل 
پرونده هــای قضایی کمک می کنند که در بخش های 
مختلفی از جمله اصناف، آموزش و پرورش و یا ادارات 
فعال هستند.۱۴ شعبه تخصصی حل اختلاف از جمله 
آنها می توان به شــعب تخصصی کشاورزی، زندان ها، 
اصناف، اوقاف و یا خانه مطبوعات در استان فعال است.

بخشش محکوم به قصاص پس از 2۳ سال در دزفول


